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PLENARI DEL CONSELL MUNICIPAL DE CONVIVÈNCIA,DEFENSA I PROTECCIÓ DELS 
ANIMALS DEL 19 DE DESEMBRE 2022. REUNIÓ PRESENCIAL AMB OPCIÓ VIRTUAL 

Dia: dilluns 19 de desembre 2022  

Hora: 17.00 h Durada: aproximada 2h  

Lloc: presencial, a la Sala Lluís Companys a Pl. Sant Miquel s/n  

ASSISTENTS 

ENTITAT REPRESENTANT 
Presidenta Consell Convivència, Defensa i Protecció Animals Laia Bonet 

Gerent Àrea agenda 2030, Transició digital i Esports Xavier Paton 

Directora del Servei de Drets dels Animals Carme Maté 

Cap del Departament de Gestió i Protecció dels Animals Anna Ortonoves 

Grup Municipal BeC Rosa Maria Mateu 

Grup Municipal Junts x Cat Jordi Martí 

Grup Municipal Barcelona pel Canvi Jordi Daurà 

Grup Municipal ERC Marta Alonso Izquierdo/Jordi 
Corones 

BIMSA Jordi Indiano 

Consorci del Parc Natural de la Serra de Collserola Sean Cahill 

Conseller Dte. Ciutat Vella Patrícia García Torres 

Conseller Dte. Sarrià-Sant Gervasi Cesar Millan 

Consellera Dte. Sants Carolina López 

Conseller Dte. Sant Andreu Felipe Martínez Ribera 

Conseller Dte. Gràcia Alberto Lacasta 

Conseller Dte. Les Corts Laura Cañadas 

Rescat Pepi Fuentes/Santi Milà 

Amics i Voluntaris Gossera Ramon Peiró 

ASBAC Miquel Segura 

INTERcids M. José Mata 

ICAB Anna Mulà 

COVB Helena Arce 

APAEC Teresa Rodríguez 

Secretari del Consell Albert Aixalà 
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ORDRE DEL DIA  

1.- Gestió de les colònies de gats  

2.- Gestió de les incidències d’animals de no companyia  

3.- Estat del projecte del nou CAACB  

4.- Presentació i aprovació carta sobre l’abandonament animal adreçada al Departament 
d’Acció Climàtica de la Generalitat de Catalunya.  

5.- Precs i preguntes 
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Obre la sessió la 3a tinenta Laia Bonet. 

Exposa que l’ordre del dia del Consell ha sigut a proposta per les entitats membres de la 
comissió permanent. 

Fa esment a l’inici de la tramitació de l’aprovació del decret de les Zones d’usos Compartits 
(ZUC), aprovada al plenari de novembre, amb la supressió del canet de tinença cívica. La 
previsió d’aprovació definitiva del decret és pel març 2023 i convida a tots/totes a fer les 
al·legacions convenients perquè s’aprovi amb el contingut més consensuat possible. Les 
al·legacions a les ZUC es poden presentar fins el 16 de gener. Destaca el consens en la 
modificació de l’ordenança, no va haver cap vot en contra: era una fita pendent des de fa 8 
anys.  

Serà un salt qualitatiu dels espais per gossos a Barcelona amb una superfície de 945.000m2 
d’espais per passejar amb els gossos deslligats: xarxa de 219 espais per gossos entre AG, AEG i 
ZUC. Un 95% de les famílies tindrem un espai per passejar el gos deslligat a menys de 10 
minuts de casa. 

Pregunta si s’aprova l’acta del Consell ordinari del de 7 juliol: aprovada. 

1.- Gestió de les colònies de gats  

Laia Bonet fa una reflexió, és la primera reunió presencial des de la pandèmia i sap greu la 
poca presència de les entitats, sobretot perquè els punts estaven proposats per elles i, en 
funció d’això, l’equip tècnic de la direcció havia preparat els continguts del Consell. Estan en la 
seva llibertat de no assistir-hi i, paral·lelament, en aquest Consell s’abordaran els punts 
proposats a l’ordre del dia. 

Per petició expressa de les entitats que han decidit no assistir al present consell, s’afegeix a 
l’acta el comunicat explicatiu: 

Les entitats sota signants comuniquem als membres del Consell Municipal de Convivència, 

Defensa i Protecció dels Animals que no assistirem a la reunió del Consell de 19 de desembre. 

D’aquesta manera volem manifestar el nostre profund malestar en relació amb el 

funcionament i deriva que ha pres aquest Consell els darrers anys. Aquest és un òrgan de 

participació ciutadana on els seus membres fan la funció d’assessorar l’Ajuntament des de la 

seva demostrada i consolidada experiència en la defensa dels animals. De fet, si avui dia 

existeix el Departament de Benestar Animal i la Direcció de Drets dels Animals és gràcies a la 

feina de dècades, contrastada i solvent, realitzada per les entitats. 

No obstant això, la realitat actual és que la possibilitat de participació és cada cop menor. El 

Consell ha esdevingut un aparador on l’Ajuntament parla i els seus membres escolten. Les 

entitats no disposem de temps i espai reals per parlar, debatre, arribar a conclusions i prendre 

acords. Els grups de treball ja no tenen el suport real de l’Ajuntament. S’ha arribat a una 

situació límit quan la majoria de les entitats hem demanat la dimissió de la seva presidenta: no 
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s’ha produït cap mena de reflexió per entendre aquesta demanda i s’ha continuat com si res 

hagués passat, amb la convocatòria d’aquest nou Consell ordinari. Les entitats ens sentim 

abandonades, menystingudes i sense possibilitat de participació real. 

És la nostra intenció que el Consell Municipal de Convivència, Defensa i Protecció dels Animals 

retorni als seus membres, i és per això que ens prenem un temps de reflexió per redreçar 

aquesta situació. 

Entitats signants: 

1. ADDA 
2. APASAAC 
3. Associació Animalista Libera! 
4. Associació d’Acció Social DISCAN 
5. Associació per a la Protecció dels GPP 
6. AVDA BCN 
7. Barcelona Gat i Gos 
8. Corazón de Paloma 
9. DeGats 
10. DEPANA 
11. Espai Gos BCN 
12. FAADA 
13. FEDAN 
14. Fundación Altarriba 
15. Fundació Darwin 
16. Fundació Silvestre 
17. Gats de Gràcia 
18. Plataforma Gatera Ja! 
19. Plataforma ZOOXXI 
20. PROGAT Catalunya 
21. SOSHurones 
22. Udols, Associació pel Benestar del Gos Urbà 

 

Jordi Martí, de Junts x Cat pregunta com s’abordarà el fet de la poca assistència de les entitats 
en aquest Consell. Considera que val la pena fer una aproximació a les causes del fet i tenir 
més perspectiva. És un espai que pertany a les entitats i, si hi  ha hagut una protesta 
generalitzada gran part de les entitats, considera que entre tots hem de fer un anàlisi. No creu 
que correspongui a una posició pre-electoral sinó que s’expressa un malestar. 

Laia Bonet, gràcies per l’opinió. Recorda que a la comissió permanent es va acordar els punts a 
tractar en el present Consell i, després, s’ha rebut la carta de no assistència. Legítimament 
poden prendre les decisions que considerin oportunes, però es un tema de percepcions i 
expectatives de què serveix un Consell. Les funcions del Consell són les que són. No pot fer res 
mes que respectar la decisió, fer el Consell amb qui vulgui venir i compartir la informació. 
Comenta que és difícil d’abordar la realitat de perquè serveix un Consell en aquest punt del 
calendari. Vol deixar clar que els preocupa la situació. 
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Sobre les colònies de gats: punt a petició de Plataforma Gatera per parlar de la gestió de 
colònies de gats i el format subvencions i conveni. Es cedeix la paraula a Anna Ortonoves. 

Anna Ortonoves, Cap del Departament de Gestió i Protecció dels Animals: pel que fa la forma 
jurídica de la tramitació control de les colònies de gats, en 2019 un requeriment d’intervenció 
econòmica de l’Ajuntament de Barcelona va determinar que la convocatòria havia d’estar 
segons la llei general de subvencions 38/2003 de concurrència competitiva. D’acord amb 
aquest requeriment, es van aprovar les bases emmarcats amb la llei general de subvencions.  

Per tant, és un requeriment d’intervenció municipal que respon a la llei. 

La subvenció també inclou projectes de benestar animal i subvencions a les gestores de gats.  

Resum del període 2019 al 2021 
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Tres entitats amb Plataforma Gatera que inclou 13 petites entitats. Gestió dividida per 
districtes. 

Projectes de benestar animal, a banda de les subvencions d’esterilitzacions i gestions de 
colònies 

Indicadors de gestió: s’han gestionat un total de 617 de colònies amb 7.022 gats 

Programa de suport a millores de colònies incrementat a 40.715€ necessaris per donar sortida 
a actuacions de situacions urgents a les colònies amb resposta immediata i també promoure 
instal·lacions de mobiliari per les incursions  de senglars, neteges i desbrossats compra 
elements com palets transportins emmagatzematge.  

 

Per altres organismes municipals (BSM i districte de nou Barris) contracte de suport a 3 
actuacions molt positives: instal·lació de gàbia de reubicació de gats de carrer a Nou Barris, 
refugi de gats a cementiri Montjuic i a la platja de Llevant del Fòrum. 

Col·laborat em l’aportació de pinso per gats de carrer: 

 

Amb pressupost del departament de protecció animals esta el viver de tres pins 2021 amb 576 
esterilitzacions. 

Recordar que van ser pioners i estem orgullosos en el carnet de gestores de colònies començat 
al 2013 amb 621 persones formades i acreditades. 2021 ja en format virtual amb 214 persones 
i el 2022 també virtual i acabarem la formació a mitjans de gener amb la formació i acreditació. 
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Jordi Martí quina investigació heu fet sobre els fets de la colònia de Bac de Roda ja que ha 
causat inquietud i situació molt dura i desagradable per molta gent. Que ens podeu explicar i 
com pot acabar. 

Laia Bonet vol compartir l’estat de la situació i que ha passat. 

Xavier Patón, Gerent d’Agenda 2030, incís per emmarcar: reubicació de colònies de gats 
passen amb una certa freqüència i n’apareixen de noves. Situació que no vol que sigui vista 
com una excepció sinó que es una col·laboració entre les entitats i l’oficina de protecció dels 
animals amb resultat prou bo, es un una ciutat viva amb no sempre la possibilitat de garantir 
ubicacions no tant a prop com voldríem. Seguirem fent aquesta feina d’alta qualitat per part 
de tothom, especialment per part de les entitats, en casos concrets cal una reubicació no 
sempre tant a prop com es voldria. Consta que des de l’oficina es treballa pel benestar 
d’aquests gats des de finals de l’estiu. 

Anna Ortonoves, Cap del Departament de Gestió i Protecció dels Animals, explica els 
antecedents: la colònia es dona d’alta al 2010 amb cens de 5 gats a un centre esportiu d’alta 
concurrència amb piscina. L’ordenança prohibeix els animals en espais de concurrència 
especialment si hi ha piscines. Situació d’a-legalitat amb pocs gats i amb objectiu que la colònia 
desaparegui amb el temps per mort dels individus. L’any 2021 la colònia tenia 38 gats, 
increment exponencial ja que durant la pandèmia les alimentadores van introduir gats d’altres 
punts que no estaven ni controlats i esterilitzats i s’introdueixen matalassos i altres objectes. 

Al 2021 s’ha de tancar la piscina i el CEM ha de fer 2 desinfeccions i s’han de controlar els gats. 
Tot i així, es tira endavant la colònia però al novembre 2022 el CEM s’han de fer obres de 
sanejament i climatització de la piscina que són incompatibles amb el gats ja que es posaria en 
risc la seva vida. Tot i que són unes  obres avisades amb antelació des del desembre, hi ha una 
negativa rotunda de les alimentadores que els gats surtin de la colònia, i gràcies a districte de 
Sant Martí s’aturen les obres fins que es puguin capturar tots els gats de la colònia.  

Era un fet consensuat de forma coordinada amb les alimentadores, però de nou s’ho repensen 
i no volen que surtin els gats. Davant del risc que comporta la vida dels gats, les captures es 
faran des de protecció dels animals fent servir les gàbies amb aixopluc. Les imatges difoses no 
són certes i són un muntatge ja que les gàbies trampa totes estaven en aixopluc i al mes mínim 
indici, es retirava el gat capturat. Actuació amb la màxima correcció, una entitat s’ha ofert a 
fer-se càrrec dels gats un cop esterilitzats. Han participat dues capturadores de Progat per 
augmentar la transparència de la gestió de la captura dels gats, i el departament de Protecció 
Animal pensa que la gestió és impecable. 

Jordi Martí: destacar la paraula ‘muntatge’ que consti en acta i agrairan una resolució 
definitiva que confirmi la versió exposada i no vol afegir res mes fins confirmació oficial. 

Jordi Corones ERC: acusacions creuades greus. Presenten un plec al plenari i ara no farà cap 
valoració per respecte a tothom. Aquest tema no pot passar per alt per saber que ha passat i 
segons això es prenguin les decisions oportunes. 

Xavier Paton: queda prou clar que estava prevista la possibilitat que plogués i estava coberta i 
amb unes condicions normals estava mes que previst l’aixopluc per garantir el benestar dels 
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gats. No hi ha voluntat de buscar culpables, l’objectiu és el benestar animal i que els gats es 
puguin reubicar, i per això hem redoblat esforços. 

Compartirem amb entitats i grups polítics el resultat de l’informe i deixarà sense resposta les 
qüestions que depenguin de situacions que no s’hagin pogut determinar: situacions prèvies, 
objectius i resultats, insistint que les obres al CEM es puguin desenvolupar i alhora els gats 
puguin trobar un nou centre i entitat per poder estar amb benestar i seguretat. Informació que 
es  compartirà, esperem al gener. 

Laia Bonet ressalta que valia la pena abordar aquest punt 

2.- Gestió de les incidències d’animals de no companyia  

Punt a petició de Marta Gumà de Depana i coordinadora del grup de treball Aus Urbanes, en 
cas de connexió li donaríem la paraula després de la presentació de la directora Carme Maté. 

Carme Maté ens agradaria que aquest punt l’expliques Tere d’APAEC que es qui dona el servei 
municipal d’incidències d’animals de no companyia: servei 24/7 i activat pel 112 amb un 
pressupost de 96.800 euros, adjudicatari APAEC, equip humà de 3 tècnics: 

 1 Biòloga: Llicenciada per l’UAB. Especialitat  Zoologia, Microbiologia i Genètica. 8 anys 
de experiència en la cura, maneig i estudi de fauna salvatge. 

 Tècnic 1. Tècnic en educació ambiental i formador per a cuidadors de zoos. Especialista 
en aus. 

 Tècnic 2. Tècnic en educació ambiental i enginyeria. Especialista en rèptils i amfibis. 

Instal·lacions i mitjans adscrits al contracte 

Vehicles adscrits al servei:   

 Dacia Dokker y Fiat Fiorino.  

 adaptades  per al transport d’animals, amb climatització i ventilació.  

 Equipades amb transportins i gàbies per animals més grans. 

 Eines de captura i contenció d'animals i sistemes perimetrals per captures en grans 
superfícies a cel obert. 

Centre d’acollida:  Sant Feliu de Llobregat, 27 persones  

 Voluntariat al centre d’acollida (22 persones )  Auxiliars veterinaris en pràctiques: 6 

 Cuidadors de zoo en pràctiques : 4 

 Veterinaris: 2 

 Voluntaris: 10 
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Indicadors 
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No hi ha preguntes i es passa al següent punt 

3.- Estat del projecte del nou CAACB  

Tema proposat sobre el nou Centre d’Acollida a Montcada. Previst Consell extraordinari al 
gener en el que es pot parlar de l’abandonament d’animals i com esta afectant al centre 
d’acollida. Centre municipal que passa gairebé al metropolita, per exemple l’Hospitalet de 
Llobregat no té centre d’acollida 

Xavier Patón: el projecte s’ha presentat en altres Consells, el projecte té actualitzacions com 
per exemple la depuradora del centre. La despesa ha tingut un increment elevat de costos.  

Estem tot just sol·licitant la llicència, tema més que tractat amb Montcada i resolt en el 
pròxims dies. Dos municipis amb un centre mancomunat ja que Montcada quedarà cobert, 
serà un centre pioner i modèlic. 

Es necessitava actualització de la carretera i s’està parlant amb la Diputació el rearranjament 
de la carretera perquè sigui moderna per les persones del tanatori i del nou CAACB. Molta 
bona rebuda de la Diputació per les necessitats de comunicació entre Montcada i Horta, 
pensem que serà una millora per les dues ciutats. 

Estem treballant un conveni administratiu de les taxes de l’ICIO a la necessitat de redactar el 
conveni i millorar el cost de les taxes.  

Primer trimestre 2023 posar en marxa la licitació, tràmit que necessita un temps amb la idea 
que pels volts de l’estiu es comenci l’execució de l’obra amb escenari de 24 mesos. Abans de 
2025 o principi de 2026 tinguem el nou CAACB en funcionament i re naturalitzar el CAACB. 

Esperem fer una inauguració a l’alçada d’un projecte. 

Carme Maté comenta que l’Ajuntament de Montcada coneix perfectament el projecte i no s’ha 
mogut ni una coma. Només s’ha modificat la connexió que ara és a clavegueram general. 

Jordi Martí no tenim informació respecte la denuncia que va presentar Depana per il·legalitat 
urbanística contra aquest projecte. Com ha quedat aquest tràmit? Alguna perspectiva política 
de com pot anar la resolució del recurs i el seu impacte en el projecte o retard en finalització 
de les obres 

Xavier Paton no hi ha avenços al respecte, a Montcada se li ha demanat informació requerida 
però no s’ha substanciat mes enllà de la petició d’informació. Evidentment, hi ha la possibilitat 
de valoració en positiu o negatiu de l’adjudicatura, nosaltres estem convençuts que la 
tramitació i la substanciació jurídica d’aquest projecte està absolutament contrastada i que no 
hi haurà cap canvi del projecte pel contenciós i que podrem dur a terme totes les accions i es 
podrà continuar el projecte. En la situació poc probable negativa, caldria replantejar el 
projecte, cosa que no seria bona per ningú: ni Barcelona, ni Montcada, ni pels animals del 
CAACB. Amb el nou CAACB es condicions seran molt millors que les que tenim ara mateix. 
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Aquesta situació negativa és molt improbable i treballem en un escenari de certesa, que es 
podran dur a terme les obres i que al voltant de finals 2025 el nou CAACB estigui en 
funcionament. 

Jordi Martí la licitació esta vinculada a la resolució del recurs? 

Laia Bonet es continua endavant el projecte per responsabilitat, seria com assumir que 
qualsevol recurs paralitza un procediment. Sense mesures de suspensió, es tira endavant i es 
licita esperant el pronunciament judicial, amb el convenciment que ens donarà la raó a un 
projecte treballat durant tants anys i per tants professionals 

Jordi Martí vol que consti en acta que estan totalment a favor que es tiri endavant el projecte 

Laia Bonet agraïts per dir-ho explícitament i agrada sentir-ho, projecte llargament esperat 
durant dècades i serà una gran notícia tenir-ho a disposició 

Ramon Peiró d’amic i voluntari de la Gossera: sóc el voluntari mes antic des del 2006 i des del 
2011 president del grup i aposten pel nou CAACB. Hi ha hagut coses que pensàvem que eren 
impossibles i que s’han fet. Nosaltres com a voluntaris de mes gruix al CAACB, estem en contra 
de les entitats que estan en contra del projecte. 

Laia Bonet agraeix personalment el posicionament al Ramon i esmentar que es una projecte 
que fa molt de temps que es persegueix, dissenyat amb el millor dels criteris per la dignitat 
dels animals i es un projecte d’esforç pressupostari molt gran ja que supera els 20 milions 
d’euros, i l’entomem perquè es un projecte amb un objectius àmpliament compartits. 

Eulalia Trias, el CAACB antic es desmantellarà? 

Xavier Paton el CAACB actual esta a Collserola en uns terrenys provisionals que es re 
naturalitzaran i es treballarà perquè la zona recuperi la situació prèvia al CAACB amb un 
pressupost d’1 milió d’euros, realitat prevista pel 2026. 

4.- Presentació i aprovació carta sobre l’abandonament animal adreçada al Departament 
d’Acció Climàtica de la Generalitat de Catalunya.  

Laia Bonet: en la comissió permanent es va decidir enviar una carta sobre aquesta qüestió i 
Carla Cornella es va proposar per fer un primer redactat. Ara es cediria la paraula a FAADA. 

Albert Aixalà proposta en el marc del proper Consell extraordinari sobre abandonament animal 
a proposta de les entitats. La idea era treballar amb les entitats per correu electrònic. També 
es farà la pregunta de si hi ha voluntat de fer un Consell extraordinari i plantejar la proposta de 
la carta adreçada a la Generalitat 

Laia Bonet convida a Tere d’APAEC a fer les aportacions que consideri i li cedeix la paraula. 

Tere APAEC ressalta que el año 2022 ha sido impresionante, año muy intenso con mas de 
3.000 animales rescadatos, algunos adoptados, otoros reubicados... Muchos animales que no 
han podido volver a casa però estan en el refugio a buen recaudo: año muy bonito y hemos 
aprendido muchas coses de la Ciudad y con la Ciudad. Solo puedo decir que el 2023 se nos 
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reciba con este cariño y solo tiene que decir que muchas gracias por dejarnos estar aquí y 
podamos seguir ayudando a los animales. 

Laia Bonet reitero las gracias por estar aquí. 

5.- Precs i preguntes 

Anna Mulà d’ICAB volia preguntar sobre l’estat del reglament del Consell de convivència, va 
sortir publicada la consulta publica prèvia, i encara no tenim el text, com està aquest projecte 
normatiu. 

Albert Aixalà encara no esta aprovat inicialment, està pendent, s’han de fer els informes i ha 
de passar per comissió de govern. El text és el que es va aprovar que ha passat a serveis 
jurídics, pot haver algun retoc, es va haver d’aturar tots el reglaments i s’ha anat retardant el 
període per passar a comissió de govern. Intentarem l’aprovació però sabem que tenim un 
problema de calendari ja que no arribem a l’aprovació definitiva ja que no hi ha temps al 
mandat. Estem treballant-hi. 

Laia Bonet el compromís pot ser aclarir que passa amb el reglament de participació ciutadana 
(font del problema), recuperem i compartim el text de fa dos anys pendent d’assessoria de 
departament jurídic. Amb el vist i plau podrem avançar cap a l’aprovació inicial. 

Ramon Peiró sobre els espais lliures per gossos. A Sants em pregunten sobre els ZUC, a on esta 
redactat quins espais són? A on es pot veure? 

Carme Maté enviarem l’enllaç web amb el llistat de totes les zones ZUC i de totes les fitxes 
amb els emplaçaments físics amb els trams i les franges horàries. Llistat i fitxes amb els espais 
penjats al portat de transparència i al web 

Laia Bonet enviarem l’enllaç amb la informació del Decret espais per gossos a tots els membres 
del Consell. des del 16 desembre i 16 gener estem esperant les al·legacions amb propostes de 
millora amb la vostra perspectiva. Recorda que la informació de valor esta a cadascuna de les 
fitxes. 

Ramon Peiró al sector de Rambla Badal es mouen solts de 30 a 40 gossos i ara pregunten sobre 
el tema. 

Laia Bonet tanca la sessió agraint la participació en el Consell, es farà arribar la informació dels 

punts tractats als membres del Consell i ens tornarem a veure en el proper Consell.  

Bones i plàcides festes. 

ACORDS: 

 Per petició expressa de les entitats que han decidit no assistir al present consell, 

s’afegeix a l’acta el comunicat explicatiu. 
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 La previsió d’aprovació definitiva del decret ZUC és pel març 2023 i es convida fer les 

al·legacions convenients perquè s’aprovi amb el contingut més consensuat possible. 

Les al·legacions a les ZUC es poden presentar fins el 16 de gener 2023. 

 El resultat de l’informe sobre la colònia del CEM Bac de Roda es compartirà amb 
entitats i grups polítics. 

 Previst Consell extraordinari al gener en el que es pot parlar de l’abandonament 

d’animals i com esta afectant als centres d’acollida. Plantejar la proposta de la carta 

adreçada a la Generalitat 

 La previsió és que abans de 2025 o principis de 2026 estigui enllestit el nou CAACB en 

funcionament i re naturalitzar els terrenys del CAACB a Collserola. 

 Jordi Martí de Junts x Cat vol que consti en acta que estan totalment a favor que es tiri 
endavant el projecte del nou CAACB. 

 Es re-naturalitzaran els terrenys del CAACB actual a Collserola i es treballarà perquè la 
zona recuperi la situació prèvia al CAACB, realitat prevista pel 2026. 

 Sobre el reglament del Consell de Convivència, Defensa i Protecció dels Animals, 
encara no esta aprovat inicialment i resta pendent. Hi ha un problema de calendari ja 
que no s’arriba a l’aprovació definitiva per manca de temps al mandat actual.  

 

 


